
Referat fra afd. 21 fra den 10.4. 2024 

Til stede: 

Ann-Sofie 

Signe (referent) 

Emma 

 

På mødet gennemgåes forslag fra beboerne til ændringer i ordensreglementet. Ved forslag som 

snarere er opgaver for varmemesteren eller administrationen er beboeren blevet opfordret til at 

kontakte disse. 

De øvrige punkter er blevet indsendt som forslag til diskussion på et ekstraordinært 

afdelingsmøde. 

 

Røggener ifbm. ventilationsanlægget blev diskuteret, og afdelingsbestyrelsen igangsætter en 

proces, hvor administrationen indhenter tilbud på filtre til ventilationen, således at disse kan 

tages med i overvejelserne til 2025 budgettet. Det samme gør sig gældende ift. dørtelefon. 

 

Der er kommet en forespørgsel på en sommerfest. Denne forespørgsel bakker 

afdelingsbestyrelsen op om, men vurderer at det ikke er deres opgave at arrangere disse og vil 

opfordre beboerne til at stifte et aktivitetsudvalg til det ekstraordinære afdelingsmøde. 

 

Der er kommet en forespørgsel på indkøb af borde/bænkesæt + legetårn/stativ til det udendørs, 

grønne fællesareal. Afdelingsbestyrelsen indhenter pristilbud på disse, hvorefter der kan 

stemmes om, hvorvidt det ønskes eller ej. 


